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Wloctawek, dnia 2O.09.2019 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Woitkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W sprawie doposaienia istniejqgego placu zabaw przy ulicy Zbiegniewskiei 15

W imieniu mieszkadc6w osiedla Poludnie bardzo prosze o doposaienie istniejqcego placu zabaw przy

ulicy Zbiegniewskiej 15 o zjazd linowy tzw. tyrolkq na dzialce numer tO123,918,70133 karta mapy 73.

Zjazd linowy to nowoczesne urzEdzenie, kt6re sklada siq z dw6ch stacji: poczqtkowej i kofcowej z

odpowiednio rozciqgniqt4 pomiedzy nimi stalowq linq. Ze stacji znajdujQcej sie wy2ej moina zjechad

do tej dolnej na odpowiednim talenykowym siedzisku, kt6ry zamocowany jest do w6zka

przesuwajqcego siq odpowiednio na linie. Jest to Swietna zabawa dla dzieciw wieku od 3 lat do 14

lat. Zakup takiego uzqdzenia to niewelki koszt a zabawa na nim ucieszy kaide dziecko.

lnterpelacja napisana jest w oparciu o rozmowy z mieszkafcami.

Zafqczam zdjqcie dzialki.

Z powaianiem
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